

Resolution des 2. Welttreffens zu den Arbeiterkämpfen in Europa (English, German)

2. Welttreffen der Koordinatorinnen 11.-13. Oktober 2013 in Südafrika

Resolution on working-class struggles in Europe



In the course of the world financial and economic crisis, mass dismissals in the super monopolies of Europe as well as a massive shifting of the burdens of the crisis onto the shoulders of the masses are on the agenda.

The number of billionaires and millionaires is sky-rocketing as much as poverty and mass unemployment.

We declare our solidarity with the struggles of workers and their families in Europe and with all peoples' struggles for social and democratic rights and for protecting the environment against the profit economy.

Resolution zu den Arbeiterkämpfen in Europa

Im Zuge der Weltwirtschafts- und Finanzkrise stehen Massenentlassungen in den Übermonopolen Europas sowie eine massive Abwälzung der Krisenlasten auf die Schultern der

Massen auf der Tagesordnung.

Die Zahl der Millionäre und Milliardäre steigt ebenso rasant wie die Armut und die Massenarbeitslosigkeit.

Wir erklären unsere Solidarität mit den Kämpfen der Arbeiter und ihrer Familien in Europa und mit allen Volkskämpfen für soziale und demokratische Rechte und für den Schutz der Umwelt vor der Profitwirtschaft.

Download:

[Download \(PDF, 5KB\)](#)